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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 20 juli

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Wat kunnen we doen voor u, Lendelede?
Beste Lendeledenaar, 

Drie jaar geleden gingen wij met z’n allen naar de stembus voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2018. N-VA Lendelede kreeg van 
u een grotere stem dan de voorbije jaren. Deze stem wordt op vandaag uitgedragen door vijf gemeenteraadsleden en twee leden van 
het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD). Met volle overgave zetten wij ons in om onze gemeente een prachtige toekomst te 
bieden. Een toekomst waar transparantie, een duidelijke visie en vooruitgang centraal staan.

Opvallende realisaties
Wij voeren dan ook maandelijks sterke oppositie tijdens de gemeenteraden. Niet alleen door kritische constructieve feedback te 
geven, maar ook door talrijke voorstellen te doen om het dagelijkse leven van de Lendeledenaar te verbeteren. Veel van deze 
initiatieven zijn geïnspireerd op gesprekken die wij met u voeren. Door te luisteren naar uw bekommernissen en uw ideeën met hand 
en tand te verdedigen, konden wij al een aantal opvallende zaken realiseren. Een lijst van onze verwezenlijkingen kan u op de 
volgende pagina lezen.

Na drie jaar vonden wij het tijd om onze politieke koers te evalueren. We willen namelijk weten wat u van ons vindt. Zijn we genoeg 
aanwezig? Brengen we de onderwerpen aan die u aanbelangen? Hee�  u ideeën die de inwoners van Lendelede vooruit kunnen 
brengen?

Aan elke voordeur
September 2021 is dan ook de maand waarin we u komen bezoeken. Dit huis-aan-huisblad wordt u namelijk niet via de post bezorgd, 
maar wordt u persoonlijk overhandigd door ons N-VA-bestuur. Ons doel is immers om bij alle voordeuren van Lendelede aan te 
bellen en met u het gesprek aan te gaan over onze werking en de toekomst van Lendelede. Maar dit is niet het enige!

In dit huis-aan-huisblad zit ook een heuse bevraging omtrent thema’s die ons allen nauw aan het hart liggen. Uw antwoorden zullen 
een bepalende factor zijn voor onze werking en onze politieke koers gedurende de komende drie jaar. Deze korte bevraging wordt u 
digitaal afgenomen via een link: U kan surfen naar onze website of u kan de QR-code scannen. Indien gewenst kan u de bevraging 
ook op papier invullen. Die vindt u op de derde pagina. 

Bedankt voor uw vertrouwen, Lendelede.



lendelede@n-va.be

N-VA werkt voor u
N-VA Lendelede weegt in deze bestuursperiode meer dan ooit op de besluitvorming. Dankzij de goed voorbereide tussenkom-
sten van onze gemeenteraadsleden kaarten we niet alleen problemen aan, maar reiken we ook duidelijke oplossingen aan.  

Net zoals iedereen bent u begaan met verkeersveiligheid, milieu en de gelijkheid tussen alle burgers. Bij de start begin 2019 waren we 
nog zowat de enige gemeente waar er geen enkele straat naar een vrouw vernoemd was. Onze fractie klaagde dit terecht aan, tot het 
bestuur het Rachel Naert-pad benoemde.

De verkeersveiligheid, vooral rond de schoolomgeving, is een van onze prioriteiten. Onder impuls van onze voorstellen werd het 
Charter Werfverkeer gestemd. Bijkomend deden we voorstellen voor het bannen van alle zwaar verkeer bij het begin en einde van 
de schooluren en kwam er onder onze impuls zelfs een heuse verkeerswerkgroep over de partijgrenzen heen die leidde tot het duide-
lijk bepalen van de � etsstraten.

Ook voor de zwaksten en meest kwetsbaren hadden we de nodige aandacht. Zo werd ons voorstel tot het invoeren van de European
Disability Card unaniem goedgekeurd. Deze kaart bevordert de toegang van personen met een handicap tot cultuur, sport en vrije-
tijdsbesteding.

Het verdelen van de Gele Doos werd eveneens door ons op de agenda gezet. Deze doos bevat cruciale medische gegevens en is een 
onmisbare hulp voor de hulpdiensten.

We hielden ook veel tussenkomsten om onze gemeente groen en proper te houden. We klaagden de recente wildgroei van appar-
tementsprojecten aan en meer bepaald het gebrek aan visie van het bestuur hieromtrent. We vroegen tevergeefs meer controles en 
zwaardere boetes op sluikstorten. De recente weigering van het bestuur om via IVIO camera’s aan te 
kopen met het argument dat dit te duur en tijdrovend is kan bij ons dan ook op geen enkel begrip reke-
nen.

De kracht van de COVID-orkaan verraste ons net als iedereen. We voelden echter meteen aan dat er 
geen tijd was voor getalm en er directe actie nodig was. Hulp aan de burgers en lokale handelaars was 
daarbij een prioriteit. We waren de enige politieke fractie die concrete economische steunmaatregelen
voorstelde.

Om de voorgestelde hulp in goede banen te leiden vroegen we de oprichting van 
een Corona Relancewerkgroep die zich om de economische kant van de crisis 
ging bekommeren. Onze voorstellen werden door het huidige bestuur niet 
beoordeeld op hun inhoud maar uit politiek opportunisme weggestemd. De 
relancewerkgroep kwam er eindelijke wel, maar zonder de oppositie, die niet 
welkom was.

Toch sijpelden onze concrete en nuttige voorstellen langzaam bin-
nen en werd ons voorstel gerealiseerd om laptops te � nancieren voor 
voor kansarme gezinnen.

Gudrun Debrabandere

Els Moerkerke
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Jan Gheysen

Marnic Vandenbroucke

Verhoyen Kevin
Liesbeth D’hondt

Kurt Vansteenkiste



www.n-va.be/lendelede

Jeugd (sport, lokalen, jeugdbewegingen, verenigingsleven en feesten 

 Vindt u dat de Lendeleedse jeugd, net zoals in andere gemeenten, recht heeft op nieuwe, ecologische en multifunctionele lokalen?

 Vindt u dat er voldoende diverse mogelijkheden zijn met de sportinfrastructuur in onze gemeente? 
 Denk maar aan de sporthall, DOC, looppiste, voetbalvelden…

 Vindt u dat het bestuur voldoende betrokkenheid toont voor en voeling heeft met het Lendeleedse verenigingsleven?

Verkeersveiligheid
De N-VA afdeling was de drijvende kracht achter een aantal ingrijpende doch noodzakelijke verkeersmaatregelen, zoals de 

 invoering van fi etsstraten, het mijden van het doorgaand zwaar verkeer uit het centrum … Vindt u dat voldoende? 

 Welke maatregelen met het oog op het verbeteren van de verkeersveiligheid lijken u nog opportuun?
 ……………………………………………………………………………………………………………………………
 ……………………………………………………………………………………………………………………………

Senioren en Sociaal Thuis 
 Voelt u zich als actieve senior voldoende vertegenwoordigd in het huidig beleid? 

 Ervaart u een drempel om fi nanciële, maatschappelijke… hulp of raad (bijvoorbeeld door aan te kloppen bij het Sociaal Thuis) 
 te vragen aan de gemeente?

Financiën
 Ondanks het feit dat we in Lendelede de hoogste belastingen van de provincie betalen, hebben we een schuldratio van 100% 
 (= even veel schulden dan wat er aan inkomsten binnenkomt op een jaar). Dit staat een ambitieuze investeringspolitiek op de 
 lange termijn in de weg. Dient hieraan iets te worden gedaan? 

 In welke domeinen zou u in de toekomst graag investeringen zien? Wegen; Sportinfrastructuur; Jeugdlokalen …
……………………………………………………………………………………………………………………………

 ……………………………………………………………………………………………………………………………

Milieu en afval
 Onze open landelijke gemeente wordt in snel tempo volgebouwd met appartementen. Vindt u dat er voldoende rekening 
 wordt gehouden met het groene karakter van onze gemeente?

 Vindt u dat ons bestuur meer doelgerichte en krachtdadige actie dient te ondernemen omtrent het sluikstorten in onze gemeente?
……………………………………………………………………………………………………………………………

 ……………………………………………………………………………………………………………………………

Je kan ons deze ingevulde enquête bezorgen op volgend adres:
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

nee

nee

nee

nee

nee

nee

nee

nee

ja

ja

ja

ja

ja

ja

ja

ja

Inwonersenquête
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Al 93 
nieuwe bossen in
West-Vlaanderen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.
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